

Møde den: 25.09.2018 kl. 10-12
1443-313 (vært: Jesper Q)
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere: Eva Kvistgaard Arent (ST), Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE), Birgitte Castenskjold Viborg (ASE), Jesper Qvistgaard (Aarhus BSS/Båndordfører), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Dato: 26-09-2018
 Ref: EHL

Side 1/4

Punkt 1	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	<p>Anne: Invitation fra det nationale stressråd til at deltage i landsdækkende kortlægning af stressbekæmpende initiativer. Eksempler på AU-tiltag vi bør fremhæve: Styrk dit studieliv-hjemmeside, mentorordninger, stressoplæg, temamodul for SSV.</p> <p>Eva: Ny medarbejder, Laura.</p> <p>Birgitte: Har været til møde med biskoppen ang. ansættelse af ny studenterpræst. Den nye præst skal dække uddannelsesinstitutionerne i midtbyen. Båndet opfordrede til, at den nye studenterpræst bliver tæt koblet til studenterpræsterne på AU.</p>

Punkt 2	Status: Afklaringsværktøj
Beskrivelse	<p>v/Esben</p> <p>Første møde i arbejdsgruppen finder sted 24. september. Esben giver en kort status.</p>
Referat	<p>Der er lavet forventningsafstemning i arbejdsgruppen, og man er nogenlunde alignet med hensyn til proces og ønsket produkt. Der udarbejdes revideret projektplan. Søren Kjelst Clausen tager kontakt til Rambøll mhp. teknisk løsning. Esben holder AU</p>

	IT orienteret. På næste møde skitseres spørgsmålskategorier og rammesætning for involvering af fagmiljøerne.
--	--

Punkt 3	Status: UFU-seminar 1. november
Beskrivelse	v/planlægningsgruppen
Referat	<p>Torsdagen er på plads, og invitation er udsendt.</p> <p>Tintos program for fredag:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Campus Aarhus 9-12 (enten på Navitas eller Arkitekt-skolen) • VEST-båndet 12:30-13:30 • De pædagogiske centre fra kl. 14. <p>Birgitte indsamler deltagerliste (send venligst jeres repræsen-tanter) og sender den til Tinto.</p> <p>Båndet var enige om, at dialogen med Tinto skal tage udgangs-punkt i dennes begreber "self-efficacy" og "sense of belonging", og hvordan han ser vejledningens rolle desangående.</p>

Punkt 4	Drøftelse: Måling af kollektive arrangementer
Beskrivelse	<p>v/Lisette</p> <p>Kvalitetsgruppen ønsker, at båndet tager en drøftelse af, hvor-dan vi bedst måler kollektive arrangementer, og om der er mu-lighed for at opnå større ensretning på tværs af fakulteter.</p>
Referat	<p>Der er forskel på, hvordan man tæller kollektive arrangemen-ter på de forskellige fakulteter. Løbende snak på messedelen bør ikke registreres som individuelle samtaler. Jesper afdæk-ker, hvad man gør på ARTS.</p> <p>Båndet påpegede, at der er behov for en klar instruks til regi-streringer i det kollektive skema. Kvalitetsgruppen kigger på det. Derudover blev det forsigtigt foreslået, at eksterne arran-gementer også registreres. Dette tager kvalitetsgruppen også med i sine overvejelser.</p>

Punkt 5	Drøftelse: Præcisering af VEST's kommunikationsrolle
Beskrivelse	v/Esben Initial drøftelse af, hvordan vi i organisationen får klargjort VEST rolle i forhold til kommunikation med de studerende.
Referat	Båndet afsætter en time på et kommende båndmøde til at afgrænse kommunikationsopgaven og de tilhørende problemstillinger.

Punkt 6	Drøftelse: Lokaler til rekrutteringsarrangementer
Beskrivelse	v/Anne Studiepraktik-koordinatorene har holdt møde og i den forbindelse kom det igen frem, at der er udfordringer med at skaffe lokaler på nogle fakulteter. Er det et problem, som vi skal eskalere samlet?
Referat	Der er fortsat udfordringer, men det er vurderingen, at disse bedst løses lokalt.

Punkt 7	Drøftelse: Mails i STADS
Beskrivelse	v/Eva Der er ved at blive lukket for muligheden for private mails i STADS. Har vi behov for at kunne kommunikere med de kommende studerende, fra de er optaget til de er startet på deres private mail omkring studiestart.
Referat	Anne og Esben følger op.

Punkt 8	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	

Kommende dagsordenspunkter:
Præsentation af Resilios trivselsapp

Besøg af SPS

Kompetenceudvikling studievejlederne ift. chikane + henvendelsessurvey vedr. chikane

Side 4/4

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
23.10.2018	10-12	1443-313 (Jesper S)
06.11.2018	10-12	1445-031 (Anne)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.